
 

Molt Il·lustre Senyor 

El sotasignat, Gerard Barcia Duedra, conseller general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, 
d’acord amb el que disposen els articles 129 i següents del Reglament del Consell General, 
formulo les preguntes següents perquè, en el millor termini, el Govern presenti, per escrit, les 
respostes corresponents. 

Preguntes que es formulen al Govern relatives a les baixes per jubilació del Cos de 
Policia 

Motivació 

Els sindicats de personal del Cos de Policia (SIPA i CFPA) han fet públic que durant l’any 2011 
una quinzena d’efectius del Cos especial seran baixa per jubilació. Vista la preocupació del 
Grup Parlamentari Socialdemòcrata i la ciutadania entorn a la seguretat ciutadana i a la 
correcta dimensió del Cos de Policia per poder-la assegurar, es pregunta: 

1. Quants efectius del Cos de Policia s’hauran jubilat durant l’any 2011? 

2. Quants efectius del Cos de Policia es preveu que es jubilin durant els propers mesos? 

3. En quines àrees i en quines quantitats s’han repartit aquestes baixes per jubilació? 

4. Quines accions té previstes Govern per tal de fer front a aquesta davallada de personal al 
Cos de Policia i el manteniment de la seguretat ciutadana? 

Preguntes que hauran de ser respostes, per escrit, en el termini establert reglamentàriament. 

Casa de la Vall, 19 de desembre de 2011 

Gerard Barcia Duedra  
Conseller general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata 

 


